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Datum: 14.01.2011 Številka:SKUPŠČINA 2011  

 
Z A P I S N I K  S K U P Š Č I N E  

 
ki je bila v petek, 14. januarja 2011 ob 19.00 uri v prostorih KS Bitnje v gasilskem 
domu Bitnje. 
 
 
Sprejet in predlagan je bil naslednji dnevni red: 

1. Otvoritev in pozdrav 
2. Izvolitev organov skupščine: 

• delovnega predsednika in dveh članov, 
• zapisnikarja, 
• dveh overovateljev, 
• verifikacijske komisije 

3. Potrditev dnevnega reda 
4. Poročilo o delu društva v preteklem letu: 

• predsednika, 
• blagajnika, 
• tajnika, 
• trenerjev 

5. Poročilo nadzornega odbora 
6. Razprava na poročila in potrditev poročil 
7. Poročilo verifikacijske komisije 
8. Razrešnica staremu upravnemu odboru 
9. Volitve novih organov NK Bitnje in potrditev 

• UO, 
• NO, 
• disciplinske komisije 

10. Program dela za leto 2011 in potrditev 
11. Razno in zaključek skupščine 

 
 

1. Otvoritev in pozdrav 
Tomaž Doljak – Kratek pozdravni govor in otvoritev Skupščine.  
 

2. Izvolitev organov skupščine 
 

Delovno predsedstvo 
Predsednik - Bojan Vilfan 
Dva člana delovnega predsedstva – Rok Guzelj, Snežka Kociper. 
 
Zapisnikar - Stanonik Janez. 
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Dva overovatelja – Rok Plestenjak in Grega Ziherl. 
 
Dva člana verifikacijske komisije – Slavko Sever in Janez Kern. 

 
Sklep 1: "Predlog za delovno predsedstvo in ostale člane je bil soglasno sprejet" 
 

3. Potrditev dnevnega reda 
Predsednik skupščine Bojan Vilfan je prebral dnevni red in ga dal v potrditev. 
 
Sklep 2: "Dnevni red je bil soglasno sprejet" 
 

4. Poročila o delu društva v preteklem letu 

4.1 Poročilo predsednika 
 
Tomaž Doljak 
Priloga 1 
 

4.2 Poročilo blagajnika 
 
Snežka Kociper 
Priloga 2 
 

4.3 Poročilo tajnika 
 
Janez Stanonik 
Priloga 3 
 

4.4 Poročilo trenerjev 
 

• Članske ekipe 
Andrej Jerina 
Zastavljeni plan je bil zadovoljivo izveden. 
 

• Mlajših selekcij 
Stojan Humar 
Priloga 4 
 

5. Poročilo nadzornega odbora 
Goran Bambič 
Priloga 5 
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6. Razprava na poročila in potrditev poročil 
 
Na poročila ni bilo nobenih pripomb, zato jih je predsednik dal v potrditev. 
 
Sklep 3: "Poročila so bila soglasno potrjena" 
 

7. Poročilo verifikacijske komisije 
Verifikacijska komisija je ugotovila, da je prisotnih 17 članov in zato lahko 
nadaljujemo s Skupščino. 
 

8. Razrešnica staremu upravnemu odboru 
 
Predsednik je dal na glasovanje razrešitev starega upravnega odbora. 
 
Sklep 4: "Razrešnica staremu upravnemu odboru je bila soglasno potrjena" 
 

9. Volitev novih organov NK Bitnje 
 
Ker ni bilo nobenega predloga za novo vodstvo in ostale organe kluba, smo imenovali 
mandatno komisijo v sestavi: 

• Janez Stanonik 
• Bojan Vilfan 
• Rok Guzelj 

Mandatna komisija ima nalogo pridobiti člane za novo vodstvo in ostale organe kluba. 
V mesecu dni mora sklicati novo izredno skupščino, kjer bomo izvolili nove organe NK 
Bitnje. Do takrat pa bo vršilec dolžnosti dosedanji predsednik Tomaž Doljak. 
 
Sklep 5: "Mandatna komisija je bila soglasno potrjena" 
 
 
Skupščina je bila zaključena ob 19.45 uri. 
 
V Bitnjah 14.01.2011. 
 
Zapisnikar: Delovni predsednik: Overovatelja: 
Janez Stanonik 
Podpis: 

Bojan Vilfan 
Podpis: 

Rok Plestenjak 
Podpis: 

  Grega Ziherl 
Podpis: 
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Priloga 1 
 
POROČILO PREDSEDNIKA NK BITNJE 
 
V letu 2010 smo se osredotočili predvsem na izgradnjo novega glavnega 
nogometnega igrišča v Sp.Bitnjah. V okviru del in nalog pri izgradnji pa smo izvedli 
naslednja dela: 

• nanos cca. 1700m3 humusa - od 1.4.2010 do 1.9.2010 
• položitev zaščitne folije ( cca. 7000m2 ) med drenažo in humusom 
• planiranje in ureditev igrišča - končano 5.9.2010 ) 
• zatravitev nogometnega igrišča – pričetek del 15.10.2010, končanje del 

20.10.2010 
 
V letu 2010 zaradi izgradnje glavnega nogometnega igrišča nismo imeli toliko 
organiziranih dejavnosti kot prejšnja leta (1. majsko kresovanje, Janov memorial, 
Direndaj, veteranski treningi in tekme, članski treningi in tekme), saj je bila okolica 
igrišča zaradi gradbenih del neprimerna in nevarna za tako vrsto dogodkov. Vsakoletni 
otroški Direndaj pa je bil sicer odpovedan zaradi slabega vremena. 
 
Nogometne ekipe NK Bitnje so poleg osnovne dejavnosti (treningi) tekmovale in 
nastopale zelo uspešno : 

• Članska ekipa – (trener ANDREJ JERINA) je bila prvak 2.GNL in napredovala v 
1.GNL, kjer smo trenutno po polovici prvenstva na 3. mestu 

• Nogometni krožek na POŠ Žabnica je pod vodstvom trenerja Humar Stojan 
zaživel v polni meri (povprečen obisk treningov je bilo 14 igralcev), nekateri 
igralci so se že vključili v igranje v skupnih ekipah z NK Kranj 

• Veteranska nogometna ekipa – (trener STANONIK JANEZ) je nastopila na dveh 
močnih veteranskih turnirjih (Škofja Loka in Kranj) ter se dvakrat uvrstila v 
finale 

• V skupnih ekipah z NK Kranj (U-8 in U-10) pa uspešno nastopajo (dogovorno) 
tudi igralci z področja Bitenj. 

 
V letu 2010 se je ogromno naredilo tudi na področju Športno kulturnega parka Bitnje 
(poročilo tajnika), ki je v mandatu občinske uprave pod županom g. Pernetom ter 
vodstvom KS Bitnje (predsednik Oblak Boris) doživelo ogromne pozitivne premike 
(odkupi zemljišč, projekti, sprejeti programi, uvrstitev v proračun). 
 
Sodelovanje z društvi na področju KS Bitnje ocenjujem kot korektno, hkrati pa moram 
poudariti tudi veliko razumevanje vodstva KS Bitnje za naše težave in probleme. 
 
V letu 2010 smo podpisali tudi pogodbo o sodelovanju z NK Kranj, ki je bilo tudi v 
praksi odlično realizirano, za leto 2010 pa smo podpisali tudi novo sponzorsko 
pogodbo z podjetjem Ekspert d.o.o. 
 
 
 
Predsednik NK Bitnje  Tomaž Doljak 



 
Skupscina_2011_OsnutekZ.doc 

Stran 5 
Nogometni klub Bitnje 

Priloga 2 
 
FINANČNO POROČILO NK BITNJE  
 
V letu 2009 smo izgubili nekaj sponzorjev in tudi prispevki so se nekoliko znižali. 
Dobili pa smo novega generalnega sponzorja. 
 
PRIHODKI 
 
Članarine......................................................... 740,00  EUR  
Dotacije – redne MO Kranj ................................. 770,00  EUR 
Dotacije 2 (Zavod za šport, Mestna Občina) ........ 1.060,00 EUR 
Najem prostorov............................................... 3.780,00 EUR 
Donacije pravnih oseb ....................................... 4.060,00 EUR 
 
SKUPAJ ........................................................... 10.410,00  EUR 
 
ODHODKI 
 
Oprema........................................................... 550,00  EUR 
Stroški storitev................................................. 420,00  EUR 
Stroški najemnin .............................................. 2.200,00  EUR 
Članarine, disciplinske kazni MNZG ..................... 700,00  EUR 
Sodniški stroški ................................................ 1.945,00  EUR 
Stroški honorarjev ............................................ 2.450,00  EUR 
Stroški ogrevanja ............................................. 372,00  EUR 
Stroški komunalnih storitev................................ 430,00  EUR 
Stroški T2........................................................ 420,00  EUR 
Stroški el.energije............................................. 820,00  EUR 
Računovodske storitve(račun.servis) ................... 78,00  EUR 
 
SKUPAJ ........................................................... 10.405,00  EUR 
 
Stanje TRR na dan 6.1.2010 ...........................10,00 EUR 
Stanje blagajne na dan 6.1.2010 ....................10,00 EUR 
 
Stanje TRR na dan 14.1.2012 .........................5,00 EUR 
Stanje blagajne na dan 24.1.2011 ..................10,00 EUR 
 
 
 
Blagajnik NK Bitnje  Snežka Kociper 
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Priloga 3 
 
POROČILO TAJNIKA NK BITNJE 

Seje UO 
V letu 2010 smo imeli 5 rednih sej UO NK Bitnje. Tekoče zadeve smo se dogovorili 
preko elektronske pošte, po telefonu in v pogovorih na igrišču. 

Prejeta pošta 
V letu 2010 smo prejeli 144 poštnih pošiljk. Veliko obvestil pa prejemamo preko 
elektronske pošte na naslov nk.bitnje@gmail.com. Vsa elektronska pošta je tudi 
arhivirana na tem naslovu. 

Poslana pošta 
V letu 2010 smo poslali  9 poštnih pošiljk. Veliko obvestil pa pošiljamo preko 
elektronske pošte iz naslova nk.bitnje@gmail.com. Vsa elektronska pošta je tudi 
arhivirana na tem naslovu. 

Članstvo NK Bitnje 
Izpisnice – V letu 2010 smo izdali 2 izpisnici. 
 
Registracija igralcev – V letu 2010 smo vložili 5 zahtevkov za registracijo novih  
igralcev. 
 
 
 
Tajnik NK Bitnje  Janez Stanonik 
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Priloga 4 

 
POROČILO O DELU NOGOMETNEGA KROŽKA V PŠ ŽABNICA 

 
Nogometni krožek v PŠ Žabnica, kateri deluje v času podaljšanega bivanja, obiskuje 
16 otrok, od prvega do tretjega razreda: 

• 1.razred: štirje otroci 
• 2.razred : osem otrok  
• 3.razred: štirje otroci 

Glede na to, da je v prvih treh razredih le 24 dečkov, je to kar velik procent (66 %). 
Dejavnost se odvija vsak torek po dve šolski uri:  od 12.15 ure pa do 13.45 ure. V 
primerjavi s prejšnjim letom, ko v zimskem  času ni bilo aktivnosti, smo z izgradnjo 
nove telovadnice mnogo pridobili. Pravzaprav smo z uporabo telovadnice pričeli konec 
meseca novembra, takrat je bila telovadnica tudi uradno predana svojemu namenu. 
Kar se tiče opreme smo s strani NZS dobili 10 žog katere sem predali šoli ter vsak  
učenec še majico. Tekmujemo v zimski ligi »Rožle-Kranj«,  v telovadnici OŠ Franceta 
Prešerna, ki je primerno velika. Šest otrok (drugi razred) se je tudi včlanilo v klub (NK 
Kranj), v zimskem času so treningi tudi na Orehku  in tekmujejo v kranjska-domžalski 
ligi za U-7 (organizatorja NK Šenčur in NK Radomlje). Nogometno aktivnost izvajam 
na omenjeni šoli že drugo leto, prej to zaradi gradnje šoli ni bilo mogoče. 
 
Prepričan sem, da je takšen način sodelovanja , kar se tiče mladih igralcev,  med NK 
Bitnje in NK Kranj pravilen. Kdor pozna sistem tekmovanja mlajših kategorij lahko 
ugotovi, da je vseeno premalo otrok, da bi se lahko formirale lastne ekipe. Ko bo 
igrišče v Bitnjah v uporabi, pa se bo treba dogovoriti, da se tekme igrajo tudi tam. 
 
Opozoril pa bi še na neko zadevo, s katero je predsednik NK Bitnje, g.Tomaž Doljak 
seznanjen. Vemo kako je z NK Sava, oziroma z njihovim sodelovanjem z ND Triglav. 
Znano je, da se vodenje kluba NK Sava ne  izvaja v Stražišču.  Že lani pomladi sem se 
z ravnateljem OŠ Stražišče dogovoril, da bomo tudi v tem šolskem letu s tem 
nadaljevali, to je bilo  potrjeno pred pričetkom šolskega leta 2010/11.  Funkcionar 
znanega kluba si je pač razlagal, da bo tudi na PŠ v Žabnici opravljal trening njihov 
trener, neposredno postavljen z njegove strani. Razlagal si je, da pač ta šola spada k 
OŠ Stražišče in da lahko nogomet trenirajo le »savski« trenerji. Bilo je kar nekaj 
pritiskov na ravnatelja g. Srečnika, ter neprijetnih dopisovanj. Na koncu je ostalo 
tako, kot je bilo z vodstvom šole domenjeno. Podobne pritiske pričakujem tudi v 
novem šolskem letu, zato se bo potrebno pravočasno pripraviti. Naj še omenim, da s 
strani NK Sava prejšnja leta ni bilo zanimanja za ti dve šoli, po izjavi bivšega 
predsednika jih »periferija« ne zanima.  Toliko v vednost. 
 
 
 
Trener Stojan Humar 
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Priloga 5 
 
POROČILO NADZORNEGA ODBORA NK BITNJE 
  
Poročilo nadzornega odbora NK Bitnje je pripravil član nadzornega odbora Goran 
Bambič. 

Nadzorni odbor v okviru svojih pristojnosti spremljanja dela upravnega odbora in 
drugih organov kluba ter izvajanja nadzora nad finančnim in materialnim poslovanjem 
kluba za leto 2010 ugotavlja sledeče: 

• Da je delo kluba in njegovih organov potekalo brez nepravilnosti in da so se 
korektno izvajali statut in sklepi kluba. 

• Po pregledu finančne dokumentacije poslovanja Nogometnega kluba Bitnje za 
leto 2010 ugotavljamo, da je klub posloval po merilih veljavne zakonodaje. 

• Finančno poročilo je primerno zabeleženo na odhodkovni in prihodkovni strani in 
pravilno po postavkah posameznih prihodkov in odhodkov. 

• Finančno poslovanje je glede na razmere v okolju, kjer klub deluje, potekalo 
uspešno, racionalno in odgovorno. 

• Da je klub v popolnosti izpolnil plane za leto 2010, tako po organizacijski kot po 
tekmovalni plati. 

• Da so vsi zainteresirani člani primerno seznanjeni o vseh pomembnejših 
dogajanjih v klubu. 

• Nadzorni odbor na podlagi zgornjih ugotovitev predlaga občnemu zboru, da 
potrdi poročilo o finančnem poslovanju kluba za leto 2010. 

 
Nadzorni odbor pri pregledu dokumentacije in finančnega stanja kluba ni odkril 
nobenih napak in pomanjkljivosti. 
 
 
 
Predsednik NO NK Bitnje  Goran Bambič 


